

# Hello!

## I'm Teacher Pat.



**Patricia Yong**  
**Primary Teacher**

### Qualifications

Bachelor of Business Administrations (Hons) (Cum Laude)  
Travel Industry Management  
Hawaii Pacific University

---

### Teaching Philosophy

I am a passionate and dedicated English teacher with an unwavering commitment to fostering a love for language and literacy. I believe in creating an inclusive and supportive learning environment where my students feel encouraged to explore the depths of the English language, all while greeted with a warm smile and a welcoming demeanour.

My journey into teaching was inspired by my love for literature and my desire to share that enthusiasm with others. I also believe in lifelong learning and continually seek to upgrade my teaching techniques so that I can equip myself with deep subject knowledge and effective language methodologies. In my classroom, you will find a dynamic blend of traditional and modern teaching techniques.

### Achievements

One of my strengths is my ability to connect with students of all ages and backgrounds. I have taught English to a diverse range of learners, from young children taking their first steps in language to adults aiming to enhance their professional communication skills.

I believe that reading and writing can transform lives, and I am determined to instil this belief in my students. In me, you will find not just an English teacher but a mentor, a guide, and a champion of the written word, helping my students embark on a lifelong journey of learning and self-expression.



**English that brings the world to your fingertips**

### Get in Touch

If you have any questions, concerns or feedback, please don't hesitate to reach out to me through the Erudite app. If you prefer a call or a face-to-face chat, you can easily reach me through the centre's hotline at (+65) 9272 1027. I look forward to getting to know you and your child better!

### Join the Erudite Community

Website: [www.erudite.sg](http://www.erudite.sg) | Xiao Hong Shu: [www.xiaohongshu.com/erudite](http://www.xiaohongshu.com/erudite)

Instagram: [www.instagram.com/erudite.sg](https://www.instagram.com/erudite.sg) | Facebook: [www.facebook.com/erudite.sg](https://www.facebook.com/erudite.sg)

# 你好!

## 我是 Teacher Pat.



Patricia Yong  
小学老师

### 学历

工商管理学士学位 (荣誉) (优等生)  
旅游业管理  
夏威夷太平洋大学

### 教育理念

我是一名充满激情和敬业精神的英语教师，坚定致力于培养学生对语言和文学的热爱。我相信要创造一个包容和支持的学习环境，让学生鼓励探索英语语言的深度，同时还要以热情的微笑和亲切的态度来迎接他们。

我进入教育领域是因为我热爱文学，渴望将这种热情分享给他人。我还坚信终身学习，并不断努力升级我的教学技巧，以装备自己具备深厚的学科知识和有效的语言教育方法。在我的教室里，您将找到传统和现代教学技巧的动态融合。

### 成就

我的一项优势是能够与各个年龄段和背景的学生建立联系。我曾教授英语给各种各样的学习者，从刚踏入语言学习的年幼儿童到希望提高职业沟通技能的成年人。

我相信阅读和写作可以改变人的生活，我决心把这种信念灌输给我的学生。在我身上，您将找到的不仅是一位英语教师，还有一位导师、指导者和文字的捍卫者，帮助学生踏上终身学习和自我表达的旅程。

### 联系我们

如果您有任何问题、疑虑或反馈，请不要犹豫通过 Erudite 应用与我联系。如果您更喜欢电话或面对面交谈，您可以通过中心的热线电话 9272 1027 轻松与我联系。我期待更好地了解您和您的孩子!

### 加入 Erudite 社区

网站: [www.erudite.sg](http://www.erudite.sg) | 小红书: [www.xiaohongshu.com/erudite](http://www.xiaohongshu.com/erudite)

Instagram: [www.instagram.com/erudite.sg](http://www.instagram.com/erudite.sg) | Facebook: [www.facebook.com/erudite.sg](http://www.facebook.com/erudite.sg)